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Protokół z XXVII posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 6.09.2021r. 

 

Posiedzenie zdalne za pośrednictwem platformy Cisco Webex Meetings UM Lublin. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.36 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokólant obrad: M. Tarkowska 

 

Przyjęty porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI Posiedzenia Rady w dniu 7.06.2021 r.  

4. Działania Rady, otrzymana korespondencja. 

5. Utrzymanie porządku i zapewnienie bezpieczeństwa na terenie dzielnicy. 

6. Stan realizacji rezerwy celowej dzielnicy. 

7. Zielony Budżet, Budżet Obywatelski: 

 projekty z ubiegłych edycji przewidzianych do realizacji w bieżącym roku, 

 projekty po ocenie formalnej przewidziane do głosowania. 

8. Nowe sprawy i zdarzenia z dzielnicy. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie poprosiła o wypełnienie 

elektronicznej ankiety - listy obecności na posiedzeniu. Stwierdzono, że w tym 

momencie w posiedzeniu uczestniczy 12 członków Rady Dzielnicy, co stanowi 

wymagane quorum. Lista obecności członków Rady Dzielnicy (zał. nr 1).  

W posiedzeniu uczestniczył gość - radny Rady Miasta S. Brzozowski (zał. nr 2). 

 

Ad 2.  

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i spytała, czy są 

propozycje zmian w stosunku do wersji przekazanej przed posiedzeniem. Nie było 

uwag, proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie (12 osób za)         

- wyniki głosowania – zał. nr 3. 
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Ad 3. 

Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z XXVI posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin w dniu 7.06.2021 r. Nie było uwag do treści projektu protokołu. 

Przewodnicząca poddała projekt protokołu pod głosowanie. Protokół został przyjęty    

(9 głosów za, 3 osoby wstrzymały się) - wyniki głosowania – zał. nr 4. 

 

Ad. 4.  

Informację przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 Odbierano korespondencję, aktualizowano strony internetowe dzielnicy, 

wspierano mieszkańców w interwencjach i udzielano im informacji dotyczących 

spraw dzielnicy; 

 Odbyło się posiedzenie Zarządu Dzielnicy; 

 Sprawy związane z przejazdem rowerowym przez ul. Zielone Wzgórze będą 

omówione w pkt. 6 porządku posiedzenia. 

 Realizacja projektów z poprzednich edycji Budżetu Obywatelskiego miasta Lublin 

zostanie omówiona w pkt. 7 porządku posiedzenia. 

 Interwencje w sprawie spraw porządkowych zostaną omówione w pkt. 5 porządku 

posiedzenia. 

 Przewodnicząca Rady uczestniczyła w uroczystym sadzeniu drzewa z projektu z 

budżetu obywatelskiego. Drzewo zostało posadzone przy ul. Sławinkowskiej obok 

przystanku naprzeciw Zespołu Szkół nr 12. 

 Otrzymano zaproszenia na spotkania przedstawicieli rad dzielnic dotyczące 

kompetencji i znaczenia rad dla mieszkańców: z Fundacji Wolności (spotkanie w 

dniu 09.09.2021 a następnie planowane jest spotkanie z prezydentem miasta) 

oraz  od senatora J. Burego (spotkanie w dniu 15.09.2021r.). 

Podczas dyskusji stwierdzono, iż Rada Dzielnicy nie jest informowana przez UM    

o decyzjach dotyczących istotnych inwestycji w dzielnicy. 
 

Ad. 5. 

 Przewodnicząca Rady M. Pietrzela poinformowała, iż przy ul. Tarasowej, na 

zakręcie obok sklepu Żabka  (róg ul. Altanowej i Tarasowej) często parkuje  

samochód, który utrudnia ruch i ogranicza widoczność na skrzyżowaniu. Straż 

Miejska nie może tam interweniować z uwagi nie dokończone sprawy 

przekazania ulicy do miasta przez TBS. 

 Wzdłuż sklepu Stokrotka przy ul. Tarasowej jest postawiona donica – D. Wójcik 

ma rozeznać temat w sprawie właściciela drogi, tzn. czy należy do TBS. 

Dyskutowano w sprawie powyższych ulic, głos zabrał m.in. R. Osiak, G. Orłowski – 

należy ustalić i sprawdzić czy oznakowanie tych ulic jest właściwe i jednoznaczne. 

 R. Osiak omówił kwestię drzew, które stwarzają zagrożenie dla mieszkańców. 

Dotyczy drzew przy ZS Nr 12 (uschnięta brzoza), J. Jabłoński zgłosił cztery 

drzewa w parku za kościołem przy ul. Zbożowej.  

 Jedna z mieszkanek ul. Jemiołowej zgłosiła zabłocenie ulicy. 

 B. Kamieńska – Krzowska zgłosiła, iż nie są sprzątane chodniki z kostki 

brukowej przy ul. Sławinkowskiej, nie są również koszone trawniki. 
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 R. Osiak zgłosił kwestię zwisających gałęzi drzew wzdłuż ul. Sławinkowskiej oraz 

na  ul. Agronomicznej (w pobliżu ul. Wodnej). Ponadto na ul. Agronomicznej 

deszcze spowodowały uszkodzenia kamiennej ulicy – wymyło piasek ze spoin. 

 M. Pietrzela poprosiła obecnego radnego S. Brzozowskiego o interwencję w 

sprawie bieżących napraw ulic bocznych ul. Willowej gdyż ZDiM twierdzi, iż 

bieżące utrzymanie dróg leży w kompetencji Rady Dzielnicy Sławin. 

 G. Orłowski poruszył kwestię zarastania chodników przy ul. Relaksowej od ul. 

Tarasowej, ponadto usypana kora wraz z deszczami spłynęła do studzienek, 

należałoby sprawdzić, czy posypanie ponownie kory jest objęte gwarancją. 

 R. Osiak poprosił aby każdy przemyślał temat i wysłał mailem do M. Pietrzeli 

swoje interwencje a później zostaną wysłane do radnego S. Brzozowskiego. 

 G. Orłowski podniósł ponownie kwestę parkowania samochodów przy ul. 

Relaksowej, Zielone Wzgórze – ma być wizja lokalna obejmująca również 

skrzyżowanie ul. Zielone Wzgórze i Poligonowej. 

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Zarządu R. Osiak omówił stan realizacji rezerwy celowej: 

 Remont nawierzchni ul. Lawendowej. Rada Dzielnicy przeznaczyła na to zadanie 

130 tys. zł,  w przetargu najkorzystniejsza oferta na realizację wyniosła 144 tys. 

zł, zadanie będzie realizowane a brakującą kwotę dołoży ZDiM. 

 Przebudowa przejazdu rowerowego przy ul. Zielone Wzgórze przy ul. 

Poligonowej RD złożyła wniosek zgodnie z wyceną ZDiM. ZDiM poprosił o jego 

rozbicie na dwa, co RD zrobiła. Obecnie ZDiM przysłał pismo do RD, że w wyniku  

przetargu należy zwiększyć kwotę na to zadanie o 31 tys. zł . Nie jest w obecnej 

chwili to możliwe, bo środki RD zostały rozdysponowane na wiosnę. Zostanie 

wystosowane pismo do władz miasta z prośbą o dofinansowanie tego zadania i 

jego realizację w tym roku. 
 

Ad. 7. 

Informacje przedstawił R. Osiak 

 Remont ul. Sempołowskiej  

Oferty złożone w 2 kolejnych przetargach znacznie przewyższały kwotę 350 tys. 

zł przeznaczoną na realizację tego zadania. Po istotnym zmniejszeniu zakresu 

zadania został ogłoszony kolejny przetarg. 

 Projekty po ocenie formalnej.  

Poinformowano członków RD o projektach z dzielnicy dopuszczonych po ocenie 

formalnej do głosowania w tym roku. 

Omawiano też sprawy angażowania się członków RD Sławin w reklamowanie 

Budżetu Obywatelskiego. Zdania członków RD są w tej sprawie podzielone. 

 

 

Ad.8. 

R. Osiak omówił informację prasową o propozycji władz miasta wymiany gruntów 

pomiędzy miastem Lublin a firmą Interbud. Rada Dzielnicy nie została wcześniej o 
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tym poinformowana. Propozycja miasta zakłada przekazanie spółce Interbud działki            

w centrum Lublina przy ul. Jasnej, w zamian za m.in. za przekazanie przez tą spółkę 

terenów zielonych znajdujących się w tzw. zielonym wąwozie przy ul. Tarasowej i 

Altanowej oraz terenów pod budownictwo miasta na Felinie. Wcześniej te tereny 

zielone spółka Interbud chciała zagospodarować zabudową wielorodzinną (w ramach 

„lex developer”). Obszar VC 5 ZP jest przeznaczony w MPZP na zieleń publiczną 

Podczas dyskusji głos zabrał G. Orłowski, D. Wójcik, M. Pietrzela, R. Osiak. 

R. Osiak zaproponował, by po podjęciu przez Radę Miasta o przystąpieniu do zmiany 

MPZP przygotować i złożyć pismo dotyczące stanowiska RD w sprawie 

przeznaczenia sąsiedniego terenu VC 3KP (przy ul. Tarasowej i Altanowej).  

 

Ad. 9. 

Z. Rzączyńska poinformowała członków Rady o zmianie swojego maila i podała 

nowy. 

 

Ad.10.   

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.24. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska  (-) 

Załączniki: 

 

1. Lista obecności członków RD Sławin na XXVII posiedzeniu w dniu 6.09.2021 r. 

2. Lista gości na XXVII posiedzeniu w dniu 6.09.2021 r. 

3. Głosowanie nad przyjęciem porządku XXVII posiedzenia w dniu 6.09.2021 r. 

4. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXVI posiedzenia RD Sławin w 

dniu 7.06.2021 r. 

 

 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 2021-10-04. 

Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 

                  (-) 

  Małgorzata Pietrzela 
 

 


